
 

 

 

 

Folketingets Udvalg for Fødevarer,  

Landbrug og Fiskeri 

 

 

København, den 8. september 2008 

Sagsnr.: 13020 

  

 

 

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 14. august 

2008 (Alm. del - spørgsmål nr. 437) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

Spørgsmål 437: 
”Vil ministeren i forlængelse af svaret på FLF alm. del – samrådsspm AO, AP og AQ 

den 12. august 2008 om dyrevelfærd forholde sig til Justitsministeriets kritik af 

Fødevarestyrelsen vedrørende den manglende bevågenhed på dyrevelfærdsområdet, jf. 

COWIs interessentanalyse af Fødevarestyrelsen?” 

 

Svar: 
Som det fremgik af min samrådstale den 12. august 2008 er det min opfattelse, at 

Fødevarestyrelsen gennem længere tid har haft fokus på dyrevelfærdsområdet. Dette 

understøttes blandt andet af de konkrete initiativer, der har været taget på området over 

de sidste år, hvilke jeg redegjorde for i samrådet, og at Fødevarestyrelsen hidtil har levet 

op til sine resultatkrav. Desuden har Fødevarestyrelsen årligt anvendt stigende 

ressourcer på området.  
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